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前言

　　新托福考试于2004年10月在北美发布.并于2006年秋季正式登陆中国。
考试全程约3.5～4个小时，远远长于旧托福考试。
在规定时间内，考生要在模拟的真实场景下依次完成读、听、说、写4个部分的测试。
新托福考试除了将4个分项考试有机结合，综合考查考生的英语语言能力外，还增加了新的试题形式
，包含了考查单项能力和综合能力的多种任务类型的测试，不仅对考生的听力能力提出了更高的要求
，还增加了口语测试部分，这都给外语学习者带来了更大的困难。
它是对考生的心理适应能力、英语语言运用能力、社会交际能力和相当程度压力下的身体承受能力等
综合实力的巨大挑战。
对熟悉旧托福考试和相应的应试技巧的中国考生来说.要顺利通过新托福考试，无疑难度加大了。
　　针对这种情况，外语教学与研究出版社同圣智学习出版公司合作.联合推出了"制胜新托福系列"，
旨在帮助中国考生熟悉新托福的考试形式、应试策略和考试技巧，训练考生在真实考试情境下的应对
能力，进而真正提高考生的英语语言能力。
该书由美国著名的英语教学和托福考试培训专家编写而成，书中所有的训练材料同时适用于自学备考
和课堂教学。
本系列图书的主要特点：　　本系列图书主要特点：　　全新的托福训练材料　　详细介绍新托福考
试，全面收录考试题型，提供科学系统的应试方案和解题技巧；　　提供大量典型例题、专项强化训
练和两套完整的模拟试题；　　对口语测试的逐步讲解和技巧分析可帮助考生顺利通过个人陈述和双
向交流部分的测试；　　所有练习均为模拟训练模式，让考生身临其境，提前备战。
　　全面、翔实的备考指导　　精心设置的词汇训练不仅有助于考生记忆词汇，更有助于其改善发音
；　　讲授考试中的重要技能——笔记的记录方法和技巧，并提供笔记范本，能有效提高考生在听力
、口语和写作测试中的应试能力；　　针对考试中的语法重点和难点提供详细指导，帮助考生强化语
法知识。
　　全方位的多媒体辅助材料　　互动CD-ROM提供两套全真模拟试题，考生可以根据自身情况进行
定时和非定时测验；　　试题训练和实境测试紧密结合，图书与MP3内容形成互动。
书中的口语和听力试题在光盘中均有相应内容，提供的练习时间与考试完全一致，考生能及时了解自
身水平。
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内容概要

　　本系列图书主要特点：　　全新的托福训练材料　　详细介绍新托福考试，全面收录考试题型，
提供科学系统的应试方案和解题技巧；　　提供大量典型例题、专项强化训练和两套完整的模拟试题
；　　对口语测试的逐步讲解和技巧分析可帮助考生顺利通过个人陈述和双向交流部分的测试；　　
所有练习均为模拟训练模式，让考生身临其境，提前备战。
　　全面、翔实的备考指导　　精心设置的词汇训练不仅有助于考生记忆词汇，更有助于其改善发音
；　　讲授考试中的重要技能——笔记的记录方法和技巧，并提供笔记范本，能有效提高考生在听力
、口语和写作测试中的应试能力；　　针对考试中的语法重点和难点提供详细指导，帮助考生强化语
法知识。
　　全方位的多媒体辅助材料　　互动CD-ROM提供两套全真模拟试题，考生可以根据自身情况进行
定时和非定时测验；　　试题训练和实境测试紧密结合，图书与MP3内容形成互动。
书中的口语和听力试题在光盘中均有相应内容，提供的练习时间与考试完全一致，考生能及时了解自
身水平。
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章节摘录

　　Following a step-by-step preparation program for the TOEFL iBT such as the one inThe Guide will familiarize
you with the test itself and with the tactics you needto raise your scores. The practice tests that are part of this
program will help youpolish your test-taking techniques.　　But no matter how many test-taking tips you learn,
you wont do well without asolid foundation of English-language study. The best way to increase your
generalknowledge of English is to use English as much as possible.　　If you have the opportunity, taking
English-language classes is an invaluableway to prepare for the test. In the past, students would sometimes say, "I
cant go toEnglish class today; I have to prepare for the TOEFL test！
" This is no longer a goodexcuse. The TOEFL iBT tests a greater range of English-language skills, and anyEnglish
class you take will help you prepare for the test. General English classes arenow a form of TOEEL test preparation,
and TOEEL test preparation classes will nowteach more general English.　　Conversation classes and
presentation-skills classes will help you prepare forthe Speaking Section of the test. Of course, reading classes can
help you prepare forthe Reading Section, listening classes for the Listening Section, and writing （compo-sition）
classes for the Writing Section. Mthough there is no special grammar sectionon the TOEFL iBT, structure 
（grammar） classes will be useful for both Writing andSpeaking. Academic skills classes can help you with note
taking, reading and writ-ing tips, and test-taking skills.　　Non-language classes taught in English （business or
biology, for example） arealso a useful way to improve all of your skills. The TOEEL iBT was designed, after all,to
measure your ability to do well in this type of class.　　You can also improve your English outside of the
classroom. Reading English-language books, magazines, and newspapers can improve your reading skillsand build
your vocabulary. So can visits to English-language Web sites. Going tolectures and movies, watching TV,, and
listening to news on the radio are ways toimprove your listening skills. If you are living in an English-speaking
country, takeadvantage of this fact and talk to the people around you as much and as often asyou can. If possible,
join a "conversation partners" program. If you are living in anon-English-speaking country, try to find people—
—native or non-native speakers——that you can have conversations with.　　One important job is to
systematically build your vocabulary. An improvedvocabulary will help you on every section of the test. You
should keep a personalvocabulary list in a notebook, on index cards, or on a computer. When you comeacross an
unfamiliar word, look it up and record the word and its definition.
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